
Svenska Rottweilerklubben
Protokoll: Styrelsemöte Maj 2022
Rubrik: Styrelsemöte Maj 2022

Mötesnummer: 4-2022

Tid och datum: Onsdag 2022-05-11 kl. 19:00

Plats: Zoom

Beskrivning: N/A

Närvarande: Christina Sjögren, Ann-Louise Rönmark, Mikael Åkesson, Martina Israelsson, Veronica Nilsson

Ordförande: Mikael Åkesson

Protokollförare: Martina Israelsson

Attesterare: Ann-Louise Rönmark

Nr Beskrivning Föredragande

1 Mötets öppnande

Protokolltext:
Ordförande Mikael Å. hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

Mikael Åkesson

2 Godkännande av dagordningen

Protokolltext:
Dagordningen godkändes.

Mikael Åkesson

3 Val av sekreterare och justerare

Protokolltext:
Martina valdes till mötes-sekreterare och Ann-Louise valdes till

justerare.

Mikael Åkesson

4 Föregående mötesprotokoll och styrelsens pågående uppdrag
Föregående mötesprotokoll gås igenom.

Genomgång av pågående uppdrag.

Protokolltext:
Föregående mötesprotokoll är ej signerat ännu. Oklart varför det inte

går. Inblandade parter försöker lösa detta snarast. Protokollet dock

justerat och godkänt av styrelsen.

5 Inkommande och utgående skrivelser

Protokolltext:
Inkomna skrivelser 14:22- 15:22 genomgicks och behandlades.

Redovisning av insamlingen till Ukraina.

Information kring IGP i Italien.

En utgående skrivelse, 101:22 Remissvar gällande framtida SM

arrangemang - Svenska Rottweilerklubben.



Nr Beskrivning Föredragande

6 Ekonomi
Genomgång av konton.

Hur gör vi med kontanthantering? Hur gör vi när personer inte har Swish?

Protokolltext:
Allt ser bra ut och löper på som planerat.

AfR Centralt SEK 416 442,36

AfR Exteriör SEK 41 375,37

AfR Läger SEK 16 250,20

AfR Läger Kosta SEK 408 513,57

AfR PR SEK 35 292,22

AfR UG Mental SEK 16 658,48

Finns beslut om att kontantfrihet gäller inom klubben.

Gällande den kontantkassa som finns hos Marie Alfaro, finns tidigare

uppmaning om att sätta in detta på klubbens konto.

Ann-Louise kollar upp möjlighet till inköp av en eller flera kortläsare.

Ann-Louise Rönmark

7 Lokalområden

Protokolltext:
Titti försöker få loss namn på aktiva inom våra aktivitetsområden.

Ännu ingen återkoppling från våra lokalområdena.

Titti försöker hitta kontakt från Östra LO, ber Christer Ljunggren kolla

upp om Östra LO fortsatt är aktivt.

Hur ska vi försöka få fler aktiva aktivitetsgruppen?

Veronica lämnar mötet vid denna punkt.

Information har framkommit att årsmötet för väster norrlands

lokalområde inte varit utlyst enligt klubbens stadgar. Om så är fallet

innebär detta att årsmötet och dess beslut inte är godkända enligt

SBKs reglemente. Styrelsen kommer att kontakta vederbörande

personer angående detta. Nytt årsmöte för väster norrlands

lokalområde måste i så fall utlysas inför fortsatt arbete.



Nr Beskrivning Föredragande

8 Utskott och arbetsgrupper

Protokolltext:
a) Utskott för avel och hälsa (Martina Israelsson)

Aussie klubben, hade en föreläsning som var väldigt välbesökt och väl

rekommenderad. Ämnet var ögonhälsa. Anmälda frågor i förhand.

Föreläsare var veterinär Anna-Karin af Klinteberg (Kennel Fandangos).

Är även vi intresserade av denna föreläsning?

Haft en ny föreläsning via Zoom, Ole Frykman föreläste om bland annat

tillväxt problem hos rasen Rottweiler. Välbesökt.

b) Utskott för exteriör och utställning (Veronica Nilsson)

Inget nytt.

Veronica tar kontakt med utskottet angående årsmötesutställningen

2023 som planeras till Sundsvall.

c) Utskott för information (Martina)

Hänvisas till dokument tidigare utskickat till styrelsen från Titti.

Information från hennes möte med Anna Warburg Rexlinger.

Hemsidegruppen- Sekreteraren har en given plats i denna grupp, men

vi behöver ännu en person från styrelsen. Vårt förslag är att

ordföranden även bör ha detta ansvarsområde. Marie Stang och Jenny

Odeblom behöver kontaktas, och därefter även Kristina Elf. Titti sköter

denna kommunikation.

Titti kollar även med Terese Hartvig om hon kan tänkas sig att sitta kvar

med ansvaret för statistik.

Sociala medier behöver styras upp. Hur svarar vi på PM/DM?

Hänvisning till kontakt med styrelsen eller lämpligt/lämpliga utskott.

Martina kollar om tidigare ansvariga vill sitta kvar på sitt/sina

ansvarsområde.

Mikael ber om möjlighet till korrekturläsning av medlemstidningen inför

tryck.

Ordförande och vice ordförande har inlogg till webhotellet.

Titti mailar ut om mailinkorgs rensning.

d) Utskott för läger och aktiviteter (Christina Sjögren)

Har vi någon fodersponsor till Kostalägret? Happy Dog/ Happy Cat

intresserade. Kontakt vidarebefordras.

Rottweiler klubben arrangerar prov i specialsök under Kosta lägret.

e) Utskottet för mentalitet (Malin Åsander)

Malin inte närvarande vid kvällens möte

f) Utskott för tävling och samhällsnytta (Mikael Åkesson)

Rasmästerskap i lydnad och rallylydnad i Gävle 2-3 Juli. Tänker vi

skicka någon representant? Carolin Lange? Micke frågar Carolin.

Bruks SM i Leksand 26-28 augusti, monter. Plats finns gratis från

arrangören. Micke har redan planerat att åka. Tar kontakt med lämpliga

kandidater för representation.

g) Medlemshantering (Ann-Louise Rönmark)

Fått ett flertal nya medlemmar. Alla får ett välkomst mail, med bland

annat den senaste digitala medlemstidningen.

h) Medlemstidningen Rottweilern (Mikael Åkesson)

Påminnelse om att skicka in presentation och foto till Kristina.

i) Vandringspriser och förtjänsttecken (Carolin Lange)

Carolin inte närvarande under kvällens möte.

Inte hunnit med att möta upp Yvonne Brink för överlämning av

förtjänsttecken.

Titti kollar med Carolin om hon skickat ut de förtjänsttecken som

tilldelades vid årsmötet.

j) Arbetsgruppen sponsring

Ingen kontaktperson för tillfället. Avvaktar för tillfället att tillsätta denna.



Nr Beskrivning Föredragande

9 RASK och dialoggrupp SBK

Protokolltext:
Möte på kongressen. Minnesanteckningar ligger i Reduca. Nästa möte

är 15/5. Fått i uppgift att kolla upp vilka styrelsemedlemmar som sitter i

RASK 2.0. Ordförande och vice ordförande företräder

rottweilerklubben.

Fått frågan om intresse att sitta med i RASK styrgrupp, finns två

namnförslag från nuvarande arbetsgrupp i RASK 2.0. Micke anmäler

sig som frivillig.

Christina Sjögren

10 Fysiskt möte vår/sommar 2022

Protokolltext:
Beslutar om 4-5/6.

SBK och SKK har lokaler.

Boende på Radisson Blu Arlanda? hundvänligt. Ca 5000kr för 7

personer.

Ann-Louise bokar boende efter omröstning på FB.

11 Kongressen

Protokolltext:
Inget nytt men väldigt bra nätverkande och bra föreläsningar.

Protokoll kommer inom kort.

12 Medlemsmöte

Protokolltext:
Spikat till den 22.07.20 kl. 19.00 Plats: Matsalen, Kosta skjutfält, Kosta.

Läxa till nästa gång, vad vill vi diskutera på medlemsmötet.

13 Medlemsutskick

Protokolltext:
Kallelsen måste ut via mail. Ann-Louise kan skicka ut detta.

Vad ska ingå i detta utskick? Kallelse till medlemsmötet.

Dagordning kommer i tidningen.

14 Övriga frågor

Protokolltext:
Inget nytt.

Montergrupp tas i diskussion på livemötet.

15 Kommande styrelsemöte

Protokolltext:
4-5/7 Live.

Mikael Åkesson

16 Mötets avslutande Mikael Åkesson
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